
Geweldig idee. Wat mij betreft worden snorfietsers vandaag al naar de rijbaan 
verbannen. Al was het alleen al omdat veel van de snorfietsen in Amsterdam 
dermate zijn opgevoerd dat ze eigenlijk toch al brommers zijn. Het fietspad is voor 
fietsers. Als je je gemotoriseerd beweegt, ga je maar lekker naar de gewone weg.


